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                                              Motion 
 

 

Med årsmötesbeslutet 2016 och ett jakt PM som var minst sagt ”flummigt” 

skrivet, när och vad som gällde med pott älgarna. 

 

För jaktlagen är det omöjligt att planera dagar för jakt, med medlemmar över 

hela mellan Sverige samt skiftarbetare. Så här kan vi inte ha det, utan med ett 

bestämt datum för summering så förväntas vi oss ett klart besked som gäller 

med omedelbar verkan. Tilldelning eller slut jagat. 

 

Sedan är det reglerna för pott älgarna som måste vara tydliga och inte kan tolkas 

hur som helst, samt vara så att inga mistankar om hur det har gått till får 

förkomma. 

 

Vi föreslår: 

ATT jakt på pott älgar kan påbörjas till helgen efter styrelsens summering av 

         skjutna älgar. 

 

ATT endast de lag som skjutit sin tilldelning, får del av pott älgarna. 

 

ATT jaktlag som har endast kalv i tilldelning, får bara jaga kalv av pott älgarna. 

 

För Stigvägens VVO 

 

 

Anders Flodström                                           Åke Berglund 

 

 

 

 

 

     

 


